
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 3. októbra 2023 

 

Prítomní:    

 

Mgr. Miroslav Priehoda, odborník pre šport 

Ing. Drahoslav Bočák, člen 

Mgr. Viliam Čacho, odborník pre šport 

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

Bc. Katarína Kubíková, garant komisie 

 

Ospravedlnení: 

 

JUDr. Martin Smolka, predseda  

Ľubomír Horný, odborník pre šport  

 

   

P R O G R A M :     

1. Privítanie. 

2. Informácia o vyúčtovaní dotácií v roku 2023. 

3. Informácia z celodenného workshopu pre samosprávy o riadenej participácii „ Učiace 

sa mestá a obce“ 

4. Rôzne. 

5. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie viedol Ing. Drahoslav Bočák, člen komisie. Predseda komisie    

JUDr. Martin Smolka sa ospravedlnil. Pán Bočák v úvode privítal prítomných a oboznámil 

členov komisie  s programom zasadnutia. 

 

Komisia odsúhlasila  program zasadnutia:  

Za:  3  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

K bodu č. 2 

 

Pán Halgoš podal informáciu o vyúčtovaní dotácií v r. 2023: subjekty, ktoré už ukončili 

svoj projekt, na ktorý im boli poskytnuté  finančné prostriedky z dotácií na výnimočné akcie už 

zasielajú záverečné správy do systému egrant, ktoré bude kontrolovať  

a odoslať na finančnú kontrolu, či subjekty dodržali všetko, čo mali zapracované v zmluve. 

Záverečné správy už odoslalo viac ako 20% subjektov, nakoľko väčšina projektov sa 



uskutočnila v mesiacoch august – september. Podľa VZN majú  subjekty 60 dní od ukončenia 

projektu povinnosť vyúčtovať poskytnutú dotáciu. 

K bodu č. 3 

 

Dňa 20. 9. 2023 sa p. Jakub Halgoš zúčastnil workshopu – „UČIACE SA MESTÁ A 

OBCE“ o riadenej participácií, ktorý pripravil Úrad splnomocnenca vlády SR pre rozvoj 

občianskej spoločnosti. Riadená participácia hovorí o tom, ako zapájať občanov – obyvateľov 

miest a obcí – zo strany samosprávnych úradov.  

Pán Halgoš navrhol, aby sa riadeným spôsobom zapojili jednotliví zástupcovia športov 

a športových klubov, pôsobiacich v meste Trenčín, do tvorenia Koncepcie športu a prispeli tak 

svojimi skúsenosťami a spoločne vytvorili akčný plán športu na roky 2023 – 2027.  

  

 

K bodu č. 4 

 

 Predsedovi komisie bol doručený list od pána Ságu „Žiadosť o preplatenie nekrytých 

nákladov pre BK AS Trenčín a ich účasť v extralige“, v ktorom žiada o preplatenie nákladov 

na maľovanie čiar a výmenu basketbalových obručí, popruhov a zabezpečenie revízie obidvoch 

košov a opravu oboch konštrukcií v hodnote 5 000 €.  

 Ako prevádzkovateľ športovej haly informuje, že náklady na takúto opravu nemá 

v rozpočte a keďže sa Basketbalový klub AS Trenčín prihlásil do najvyššej súťaže a finančné 

zdroje na tieto služby a servis nemal, žiada pán Sága o preplatenie alebo dofinancovanie týchto 

neočakávaných nákladov  mestom Trenčín. 

 Pán Bočák oboznámil členov komisie so žiadosťou pán Ságu. Komisia uvedenú žiadosť 

berie na vedomie a detailne sa ňou bude zaoberať na budúcom zasadnutí komisie. 

 

   

K bodu č. 5 

 

Po prerokovaní všetkých bodov  sa pán Ing. Drahoslav Bočák poďakoval prítomným za 

účasť  a zasadnutie ukončil. 

 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa  07. 11. 2023 o 14.00 hod. 

 

 

 

 

 

                                                                                                         JUDr. Martin Smolka 

             predseda komisie    

 

 

Zapísali: Ing. Jana Barnová, Bc. Katarína Kubíková 

dňa: 06. 10. 2023    


